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امام جمعه تبريز:رژيم صهيونيستي در سراشيبي سقوط قرار گرفته است

به گزارش خبرگزاري فارس از تبريز، آيتالله محسن مجتهد شبستري در خطبههاي نماز جمعه تبريز در مصلاي امام خميني (ره) اين شهر ضمن پوچ خواندن ادعاي بانيان رژيم

صهيونيستي در ايده ايجاد اسرائيل بزرگ از نيل تا فرات، آن را از ابتدا شكست خورده خواند و افزود: به اذعان سران رژيم صهيونيستي اين ايده امروز مرده است و بايد به همان

فلسطين و اندك جايي كه ميشود داشت بسنده كرد و نبايد همين اندك را هم از دست داد.

وي با بيان اينكه روز جهاني قدس روزي بزرگ براي متحد شدن جهان اسلام و پايداري ملتهاي مسلمان است، گفت: هيچ فتنه و نيرنگي از سوي دشمنان اسلام نميتواند اين

اتحاد را بر هم بزند.

شبستري تاكيد كرد: امسال در حالي روز قدس فرا ميرسد كه به اذعان رهبران و كارشناسان صهيونيست، اسرائيل هيچ دورهاي اين چنين شكست خورده و سرافكنده نبوده است.

وي اظهار داشت: ضرورت وحدت در صفوف مبارزان و حاميان آزادي قدس بيش از هر زمان ديگري احساس ميشود.

وي با دعوت از عموم مردم كشور به ويژه مردم غيرتمند آذربايجان شرقي براي شركت گسترده در راهپيمايي روز قدس تصريح كرد: مردم با حضور باشكوه و گسترده خود مشت

محكمي بر دهان استعمارگران و آمريكا خواهند زد و مطمئن هستم ملت غيور آذربايجان يك راهپيمايي بيسابقه از خود نشان خواهند داد.

خطيب جمعه تبريز در ادامه با اشاره به گزارش اخير ابرادعي در خصوص بحث هسته ايران آن را داراي نكاتي دانست كه از سوي استكبار به آژانس تحميل شده تا شكست آمريكا

در سياستهاي كلياش در دنيا را توجيه كند.

وي با تاكيد بر اينكه ايران از حق خود به هيچ عنوان عقب نخواهد نشست، افزود: گزارش اخير آژانس و ابهاماتي كه در آن تحت تاثير آمريكا بروز كرد، محل بحث و مشاجره

زيادي در محافل خارجي شد و پرونده ايران را از حقوقي بودن به سياسي شدن كشاند تا بار ديگر بحث گفتگوي ايران و اروپا را تداعي كند.

نماينده ولي فقيه در استان آذربايجان شرقي گفت: براي چندمين بار به دنيا اعلام ميكنيم كه مسير ايران در بحث هستهاي تاكنون صحيح و منطقي بوده و طبق قوانين بينالمللي

صورت گرفته است و ايران اسلامي با ارادهاي قوي اين راه بيبرگشت را كه حق مسلم خود ميداند تا رسيدن به هدف ادامه خواهد داد و در اين راه از هيچ تهديدي نميهراسد.

شبستري با اشاره به اينكه ايران در مسئله هستهاي وارد مرحله برگشتناپذيري وارد شده است، خاطر نشان كرد: ملت و دولت ايران استفاده صلحآميز از انرژي هستهاي را حق

مسلم خود ميدانند.

امام جمعه تبريز با بيان اينكه دفاع مقدس يادآور عزت ملت ايران است، گفت: اين دوران حماسه در حفظ و اعتلاي نظام و حراست از مرزهاي آن، برههاي حساس از حيات ملت

ايران است و نبايد بزرگداشت آن منحصر و محدود به يك هفته شود.

وي تصريح كرد: ملت ايران، عزت و عظمت خود را مرهون رشادتهاي شهدا، ايثارگران، جانبازان، آزادگان، بسيجيان و رزمندگان اسلام است و دوران دفاع مقدس، مقطع تاريخ

ساز و افتخار آفريني براي امت ايران است كه هرگز نبايد به فراموشي سپرده شود.

امام جمعه تبريز با تبريك آغاز سال تحصيلي به دانشآموزان، معلمان و دانشجويان گفت: بيش از 14 ميليون دانشآموز و ميليونها دانشجو به عنوان امانت الهي با اطمينان

كامل والدين در اختيار سنگر مدرسه قرار ميگيرد و مسئوليت قانوني و شرعي متوليان امر در اين زمينه بسيار زياد است و بايد مراقبتهاي ويژه صورت گيرد، چرا كه فرهنگ جامعه

از مدرسه و دانشگاه شكل ميگيرد.
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